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           14/6/2011  

 ישיבת וועדת איכות הסביבהסיכום 

 נוכחים:

-מנהלת מחלקת איכות הסביבה הגב' דורית דן, יו"ר הוועדה חברת המועצה ד"ר רויטל שורץ - הנציגי העיריי

 .סבירסקי

 הגב' מיכל שמר, הגב' חוה מעוז, מר אלעד לבא, מר אבי נוימרק, מר ישראל אלסטר. – נציגי ציבור

 

***   

 סדר היום:

 .ברבעון האחרון דיווח שוטף של המחלקה. 1

 : הגב' דורית דן

התקבלה. בנוסף, נערכה סדנה בת יומיים לעובדי מחלקת  -א( הבקשה לתמיכות במיזמי מערכת החינוך 

שאוספים גרוטאות בהשתתפות אמן בוגר "בצלאל". הגב' מיה מזרחי העבירה סדרת הרצאות לגננות  ןהניקיו

גני הילדים )כולל החינוך המיוחד( לחצר  37ג פורים, עם הכנת עבודות. גן "צלילים" בצו"ש קולט את כל לפני ח

 המוסיקאלית שהוקמה בו עם מתקנים שהוכנו מגרוטאות.

ב( במרוץ הקריות "אקשן פלנט" בשיתוף רדיו חיפה התקיימה תחנת מיחזור פסולת; המתמודדים נברו באשפה 

 שנייה "מיד ליד" שייחנך בקרוב יוצג המיצג שהכינו.ומיחזרו. ליד מרכז יד 

,ירוק מתמיד". בי"ס ביאליק קיבל מקום  -נעורים ודפנה. בי"ס קדימה  –ג( שני בי"ס קיבלו הסמכה "ירוקה" 

הכיר את , לבאזורראשון בתחרות אימוץ נחל גדורה יחד עם רשות נחל הקישון, עם התחייבות לטפח את החי 

 שמור על המקום ולהחיות אותו.ל של הנחל, הההיסטורי

 .בתי ספר ירוקים שנוספו ו/או שניגשו לועדת שיפוט. 2

 : הגב' דורית דן

"ירוק מתמיד". בי"ס ביאליק קיבל מקום   -נעורים ודפנה. בי"ס קדימה  –שני בי"ס קיבלו הסמכה "ירוקה" 

, לשמור על באזורלטפח את החי ראשון בתחרות אימוץ נחל גדורה יחד עם רשות נחל הקישון, עם התחייבות 

 המקום ולהחיות אותו.

 3. הפרדה במקור לשני זרמים- עדכון והתייעצות.

 הגב' דורית דן:

מתקדם התהליך להפריד במקור את הפסולת הרטובה והיבשה באמצעות תוכנית אב הכוללת תכנון מפורט של 

. לאחר אישור התוכנית יוצבו פחים בכל בית ₪ מיליון 10 –. עלות המימון המצופה מהמשרד לאיכות הסביבה התהליך

 )יותאמו לחדר הפחים ולא יוצבו בחוץ כדי לא להפוך למטרד(, כולל פחים קטנים יותר לנייר.

 הגב' מיכל שמר: מה דינם של חדרי פחים נעולים?

 הגב' דורית דן: יימצא פתרון יחידני.

 : מה דינם של בתים פרטיים?הגב' חוה מעוז

 : יימצא פתרון במסגרת תקציב תוכנית המשרד.הגב' דורית דן
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 4. מרכז יד שנייה- עידכון והתייעצות.

 הגב' דורית דן: עדיין לא נפתח המרכז שנקרא "מיד ליד" ע"ש שי אילן.

על ידי העירייה ציוד מבתי  ח: מבקשת סיור מודרך לחברי הוועדה במרכז. ד.א. האם יילקסבירסקי-ד"ר רויטל שורץ

 למרכז? התושבים ויועבר

הגב' דורית דן: ימונו עובדים שיאספו רק ציוד תקין בימים ובשעות קבועים שיתפרסמו בתקשורת. הודעות מהתושבים 

יהיה  –המוצרים ימכרו בעלות מינימלית. תושב שיגיע עם פתח מאגף הרווחה  להודיע למוקד העירוני. –לאיסוף ציוד 

אלו קיימים במרכזי  –י פתיחת המרכז. המרכז לא יכלול בגדים משומשים פטור מתשלום. יהיה פרסום רשמי על מועד

 אש"ק ברח' הנרקיסים, בצו"ש ובמרכז סביניה.

פנייה לחברי הוועדה להעביר רעיונות ליו"ר הוועדה ולמנהלת המחלקה – כיצד  המקום יפעל בדרך הנכונה ביותר? 

 כיצד לתמחר? האם יופעל על ידי מתנדבים ו/או עובדי העירייה? מי יממן הובלה?

 .בית ספר אחד או שכבת גיל אחת-פיילוט מימיות רב פעמיות. 5

, . היא מפחיתה זיהום סביבתי וחוסכת ממון במשך שנה"ל₪ 20 –עלות המימייה הרב פעמית  :הגב' מיכל שמר

 בתנאי שהתהליך יהיה מבוקר.

בשת"פ של המנהל ובמימון של העירייה וד"ר מתמיד קדימה ישתתף בפיילוט, -הוועדה החליטה כי כל ביה"ס הירוק

 מיכל שמר תעביר הצעות מחיר. דורית באום מהמשרד לאיכות הסביבה.

 6. שאלות/הצעות.

 :מצ"ב כנספח פנייתו של מר אלעד לבה. הנושא יועבר לדיון ולבדיקה 

שחורים שהפכה לתעלת הביוב של קריית ביאליק המים הפכו ל 42בעיקבות זיהום קשה של תעלה מספר "

נעמן וגורמות לנזק סביבתי קשה ביותר ולמיטרד של נחל יות של ביוב גולמי זורמות בתעלה הזו ועד לווכמ

 חייבים לדון בנושא זה פעם אחת ולתמיד .לתושבי השכונה וקרית ביאליק בכללריחות קשים וחרקים מזיקים 

הנושא הבא קשור . הסביבה איכותנושא זה קשור למשרד ל. טפל בנושא זה בצורה גמורה וסופיתצד לכי -

צמוד לשכונת ביקט של כביש עוקף קריות ויהקמת הפר בעקבותבאחד מימי שבת עשיתי סיבוב : לחברת שפיר

זרימת כך שרה כולה סתומה בפסולת של צמחיה ופסולת קשה אחרת גדושמתי לב שתעלת ה. צור שלום

כמו כן . רימת מים השואפת לאפס והנזק ידועכתוצאה מכך יש מצב של ז. המיים לא מתחלקת בצורה מאוזנת

תעלות ניקוז  ןיאו מצד לצד מבלי להידרס את תוואי הכביש בבטחהן מעברים לבעלי חיים שיוכלו לעבור יא

יש לנקז  -כל האזור שם מוצף במי ביוב מסריחים ושחורים ; ד לצד בעיקבות הקמת הכבישלמעבר נוזלים מצ

ארק הנעמן ולהוציא משם את כל הגורמים המזקים לזרימת המים כולל לאורכה עד לפ כל תעלת הפוארה את

 .בכבוד רב אלעד לבא הצמחייה שבמרכז התעלה והפסולת הקשה שבמקום. 

 .יפורסם קול קורא להודיע למוקד העירוני על מקורות מים עומדים המשמשים לקינון יתושים 

 ש )סביבת רחוב רקפות(.תיבדקנה תלונות על ריחות קשים מהגדורה וענני זבובים בצו" 

 .תיבדק מכולת אשפה פתוחה ברח' גיורא 

 .קריאה למתן דוחות לבעלי כלבים בפריסת שעות רחבה יותר על פני כל היום 

 

 סבירסקי, יו"ר הוועדה.-על החתום:    __________________    ד"ר רויטל שורץ

 


